
                                            Zápis

 z 13. veřejného zasedání zastupitelstva obce Lejšovka č. 6/2024

Datum, čas a místo konání:

17.9.2024 od 19.00 hodin na Obecním úřadě Lejšovka

Přítomní:

Jan Šlesingr, Ivo Kovačevity, Josef Fabián ml., Hana Haftová, Martin Jílek, Michal 
Reich

Program zasedání:

1. Zahájení

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

3. Rozpočtové opatření č.4/2024 a č.5/2024

4. Úprava rozpočtu na opravu chodníků a kanalizace

5. Nákup objektivu pro pořizování videokroniky

6. Úprava vánočního osvětlení

7. Diskuse

8. Závěr

1. Zahájení

Starosta obce přivítal všechny přítomné zastupitele a zahájil veřejné zasedání.

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Zapisovatelem byla navržena Hana Haftová a jako ověřovatelé Martin Jílek a Josef 
Fabián ml.

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Usnesení: schváleno

3. Rozpočtové opatření č.4/2024 a č.5/2024

Starosta obce seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.4/2024 a č.5/2024. 
Zastupitelstvo je bere na vědomí. Rozpočtová opatření jsou zveřejněna na úřední 
desce a v elektronické podobě na webových stránkách obce a je možné do nich 
nahlédnout přímo na obecním úřadě Lejšovka v úředních hodinách.



4. Úprava rozpočtu na opravu chodníků a kanalizace

Starosta obce informoval zastupitele o celkovém rozpočtu na opravu chodníku a 
kanalizace.  Celkový rozpočet na chodníky a kanalizace k dnešnímu dni tj. 17.9. 
2024 by neměl být překročen. Rozpočet v celkové výši by se neměl lišit od 
vysoutěženého. Zastupitelé to berou na vědomí.

5. Nákup objektivu pro pořizování videokroniky

Paní xxxxx xxxxxxx vznesla požadavek na nákup nového objektivu v hodnotě cca. 
5890,- Kč ke svému fotoaparátu, který nyní používá pro účely foto a videokroniky 
naší obce. Kamera, která byla používaná je zastaralá a již nevyhovuje. Zastupitelé 
s tímto návrhem souhlasí.

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0

Usnesení: schváleno

6. Úprava vánočního osvětlení

Martin Jílek a Hana Haftová podali návrh na úpravu vánočního osvětlení i stromu 
samotného. Osvětlení bylo v loňském roce na některých místech přetrženo a 
provizorně nahrazeno jiným. Proto navrhují jeho celkovou výměnu. Starosta obce 
navrhuje, aby se výběru osvětlení ujala p. Hana Haftová. Dále pak navrhl, zda by 
nebylo vhodné každoročně osvětlení ze stromu demontovat, aby nedocházelo k jeho
poničení. O úpravě stromu zakracováním, nesouhlasí. Spíše se uvažuje o výsadbě 
nového stromu do budoucna. Tento bod bude dořešen při dalším veřejném zasedání.

7. Diskuse

Nikdo neměl nic k diskusi.

8. Závěr

Na závěr zasedání starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání.

                                                       

                                          Zapsala: Hana Haftová …................

                                          Zápis ověřili: Martin Jílek ……………………….

                                                                   Josef Fabián ml.  …………………….

                                                 Starosta: Jan Šlesingr    ……………………..

Vyvěšeno:                                                                                    Sejmuto:


